
Van: 

Onderling 
Sterk 

<OnderlingSterk-Oudewater@hotmail.com= 

Verzonden: 
woensdag 

6 maart 2024 11:45 

Aan: 
OW-Bestuurssecretariaat Griffie Oudewater 

<griffie @oudewater.nl> 

Onderwerp: 

Ter 
info door ons 

gestuurde 
mail aan Wethouder 

mw. 
Schomaker 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Van: 

Onderling 
Sterk 

Verzonden: woensdag 
6 maart 2024 11:43 

Aan: EE 
nn (geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Onderwerp: 
Cultuurhuis 

Geachte mevrouw 

Schomaker, 

Hiermee zenden 
wij 

u ook een mail over het 
toekomstig gebruik 

van het Cultuurhuis. 

Er is een 

groot 
stuk onzekerheid over hoe en wat in de toekomst voor 

Onderling 

Sterk. 
Wij 

hebben leden 
met 

een 

verstandelijke beperking, zij zijn gebaat bij 

regelmaat 
en orde. 

Ze zijn nog 
niet 

op 
de 

hoogte 
van een eventuele 

verhuizing 
en 

wij 

willen hen 
graag 

zelf vertellen 
wat 

er 

gaat gebeuren 
dan dat ze iets via de media 

vernemen. Dit 
geeft 

chaos en 
stress. 

Wij zijn 
inmiddels zelf 

op 
zoek 

gegaan 
naar een 

geschikte 
ruimte binnen Oudewater. 

Helaas 
zijn 

deze er voor onze 

doelgroep 
niet. 

De 
ruimtes 

zijn 
of 

te klein, 
of er is 

geen kookgelegenheid. 

Graag 
denken 

wij, 
samen met andere 

gebruikers mee, 
om hierin een voor iedereen 

passende oplossing te 
vinden. Dit kan door 

bijvoorbeeld 
een informatieavond 

te 

beleggen 
waarin alle 

gebruikers gefnformeerd 
worden en 

wij gelegenheid 
voor het 

stellen van 

vragen. 

Ook zouden 
wij graag 

een vast 
aanspreekpunt 

hebben zodat de communicatie 
goed 

verloopt. 

Wij 
willen heel 

graag gebruik blijven 
maken van de faciliteiten van het Cultuurhuis 

omdat deze ons 

bijzonder goed passen. 
Dit voor zowel de kookclub 

op 

maandagavond 
als onze 

maandelijkse 
activiteiten 

op zaterdagmiddag. 

Het is 
jammer 

dat het verhuren van de ruimtes 
op 

het 
bordje 

van de school 
gelegd 

gaat worden, 
dit 

verliep 
tot 

op 
heden 

prima 
via de cultuurcoach. Sara is 

nog 
steeds 

via de bibliotheek beschikbaar om deze taak 
op 

zich te nemen. 

Wij 
hebben onze 

zorgen neergelegd bij 
de 

Onafhankelijken 
en 

zij 
hebben dit 

tijdens 

de 
Forumvergadering 

van 4 
maart 

jl. 

naar voren 

gebracht; wij hopen 
dat deze 

punten meegenomen 
worden naar de 

eerstvolgende Raadsvergadering. 

Met vriendelijke groet, 

Sonja 
Louwer 

Femke van de Bor 

Conny Leeuwenburgh 


